
Protokół nr 13/2025
z  posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki

Rady Miasta Płocka z dnia 14 maja 2025 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30
Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.00 
Stan członków Komisji – 9
Obecnych – 7                

Lista obecności członków Komisji Rady Miasta stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Płocka
    z 16 kwietnia 2025 roku.
3. Informacja nt.  rozstrzygniętych na 2025 konkursów ofert dla organizacji  pozarządowych 
(które organizacje i na jakie projekty otrzymały dofinansowanie, kwoty dofinansowania, które 
organizacje i dlaczego nie otrzymały), porównanie z rokiem 2024.
4. Kalendarz imprez kulturalnych, sportowych i turystycznych na 2025 rok.
5. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy-Miasto Płock z organizacjami
    pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
    publicznego i o wolontariacie działającymi na terenie Miasta Płocka za 2024 rok.
6. Ocena aktualności i stopnia realizacji gminnego programu rewitalizacji pn. Płocki Program
    Rewitalizacji.
7. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących
      sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051 (druk 

nr 269),
2) zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok (druk nr 270),
3) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Płocka dotyczących lokalizacji 

Centrum Integracji Cudzoziemców (druk nr 256),
4) nadania nazwy rondu (druk nr 260),
5) nadania nazwy rondu (druk nr 261),
6) nadania nazwy ulic (druk nr 262),
7) nadania nazwy ulicy (druk nr 263),

8. Sprawy różne.
9. Zakończenie posiedzenia.

Ad. pkt 1

Przyjęcie porządku posiedzenia.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Dzień dobry Państwu witam serdecznie na posiedzeniu komisji Kultury, Sportu i 
Turystyki Rady Miasta Płocka. Witam Pana Sekretarza Miasta Płocka Pana Alberta Dynę, Witam 
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dyrektorów  jednostek,  Witam  Państwa  radnych,  Witam  mieszkańców.  Przechodzimy  do 
potwierdzenia obecności, sześć osób obecnych, trzy osoby nieobecne. Przechodzimy do punktu 
przyjęcia porządku obrad, czy w tym punkcie Państwo radni mają jakieś pytania? Nie widzę 
zatem przechodzimy do głosowania.”

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony porządek posiedzenia. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
6- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
3- brak głosu.

Ad. pkt 2

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji  Kultury, Sportu i  Turystyki Rady Miasta 
Płocka z 16 kwietnia 2025 roku.

Pani  radna Małgorzata  Ogrodnik,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki, 
przedstawiła protokół z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  Rady Miasta Płocka 
zamieszczony  wcześniej  w  programie  Esesja.  Następnie,  z  powodu  braku  uwag  ze  strony 
członków Komisji do przedmiotowego  protokołu, poddała  go pod  głosowanie.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. protokół.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 6 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 1- głos  wstrzymujący się,
 2- brak głosu.

Ad. pkt 3

Informacja  nt.  rozstrzygniętych  na  2025  konkursów  ofert  dla  organizacji 
pozarządowych  (które  organizacje  i  na  jakie  projekty  otrzymały  dofinansowanie, 
kwoty dofinansowania, które organizacje i  dlaczego nie otrzymały), porównanie z 
rokiem 2024.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Czy w tym punkcie Państwo radni mają pytania? Tego materiału nie głosujemy 
przechodzimy do następnego punktu.”

Ad. pkt 4

Kalendarz imprez kulturalnych, sportowych i turystycznych na 2025 rok.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała:  „Czy  w tym punkcie  Państwo radni  mają  pytania?  Nie  widzę,  tego  materiału 
również nie głosujemy. Przechodzimy do punktu 5.”
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Ad. pkt 5

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy-Miasto Płock z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie działającymi na terenie Miasta Płocka za 2024 
rok.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała:  „Czy w tym punkcie  Państwo radni  mają pytania? Nie  widzę zatem proszę o 
zaopiniowanie i poddaje ten punkt pod głosowanie.”

W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w materiał.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 2- brak głosu.

Ad. pkt 6

Ocena aktualności  i  stopnia realizacji  gminnego programu rewitalizacji  pn.  Płocki 
Program Rewitalizacji.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała:  „W  poprzednich  miesiącach  kiedy  omawialiśmy  ten  punkt,  czyli  program 
rewitalizacji  zapytałam  się,  czy  osiedle  Radziwie  nadal  jest  wskazane  jako  osiedle  do 
rewitalizacji tutaj otrzymałam pytanie i prosiłam o uaktualnienie, czy jeszcze osiedle Radziwie, 
które tak prężnie zaczęło się rozwijać nadal będzie widniało w tym programie rewitalizacji. 
Jeżeli widnieje to bym prosiła do najbliższej sesji takie zestawienie od 2018 do roku 2024 ile 
było wydane na inwestycje na przykładzie osiedla Radziwie a osiedla Skarpa w przeliczeniu na 
jednego mieszkańca. Teraz proszę o udzielenie odpowiedzi, czy nadal osiedle Radziwie również 
widnieje w tym programie rewitalizacyjnym.”

Pan  radny  Michał  Sosnowski powiedział:  „Pani  przewodnicząca,  Szanowni  Państwo  ja 
chciałem się dowiedzieć o dalsze losy kamienicy, która jest naprzeciwko ratusza na jakim jest 
etapie kwestia porozumienia z tym prywatnym właścicielem?”

Pan  Michał  Balski  Dyrektor  Wydziału  Strategii,  Architektury  i  Urbanistyki  powiedział:  „Czy 
Radziwie  jest  objęte  programem  rewitalizacji  tak.  Sam  zakres,  które  osiedla  są  objęte 
zakresem działań rewitalizacyjnych wynika z diagnozy, która była przeprowadzona w 2016 roku 
i delimitacji obszaru zarówno zdegradowanego i obszaru rewitalizacji. Delimitacja polegała na 
tym, że analiza głównie wskaźników dotyczących sytuacji społecznej, czyli to było ubóstwo, 
bezrobocie  tego  typu  wskaźniki.  Te  wskaźniki  występowały  na  tych  obszarach,  które  były 
zakwalifikowane jako obszar zdegradowany natomiast ustawa o rewitalizacji limituje, że nie 
można  wyznaczyć  obszaru  rewitalizacji  większego  niż  20%  powierzchni  miasta  i 
zamieszkanego przez co najmniej 30% ludności dlatego obszar rewitalizacji jest mniejszy niż 
obszar zdegradowany i w obszarze rewitalizacji nie znalazło się całe osiedle Radziwie, ale jego 
zdecydowana  większość.  Na  obecnym etapie,  kiedy  przeprowadzamy tą  ocenę  aktualności 
programu  rewitalizacji  nie  podchodzimy  do  zmiany  obszaru  rewitalizacji  obszaru 
zdegradowanego tylko koncentrujemy się na zmianie samego programu a przede wszystkim tej 
części  poświęconej  przedsięwzięciom  rewitalizacyjnym.  Jeżeli  chodzi  o  tą  prośbę,  żeby 
przygotować  informację  na  temat  inwestycji  poniesionych  na  osiedlu  w  przeliczeniu  na 
mieszkańca postaram się przed sesją. Jeszcze raz za jakie lata?”
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Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała:  „Załóżmy  2018  do  2024.  Jaka  to  jest  kwota  i  w  przeliczeniu  na  jednego 
mieszkańca ile to wynosi?.”

Pan Michał  Balski Dyrektor  Wydziału  Strategii,  Architektury  i  Urbanistyki  powiedział: 
„Zaznaczę jeżeli chodzi o obszar rewitalizacji nie całe Radziwie jest objęte tylko część.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała:  „Panie  dyrektorze  to  proszę  mi  wskazać,  która  część  osiedla  Radziwia  jest 
wskazana do rewitalizacji.”

Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „To bym 
musiał ulicami teraz nie pamiętam tych wszystkich. Czy to ma być w odniesieniu do obszaru 
rewitalizacji, czy do całego osiedla Radziwie”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Do tej części, której Pan powiedział, że to nie jest całe osiedle Radziwie tylko do 
tej części, która jest wskazana w projekcie uchwały. Pan wspomniał, że plan rewitalizacji, bo ja 
doskonale pamiętam, bo nie byłam wtedy radną, ale byłam przewodniczącą rady osiedla i 
byliśmy na takich spotkaniach organizowanych również w Szkole nr 18. Pan powiedział, że były 
obszary tych osiedli wskazanych w roku 2016. Teraz mamy rok 2025, czyli upłynęło już 9 lat. 
Przez te 9 lat mogło być dużo zmian i gołym okiem widać, że takie zmiany istotnie na osiedlu 
Radziwie są widoczne gołym okiem. Pan wspomniał, że robiliście aktualizację i chciałabym się 
zapoznać i  powiedzieć  mi  w którym roku Państwo robiliście  aktualizację,  czy  dane osiedle 
powinno być rewitalizowane w dalszym ciągu albo lub części tych osiedli. To kiedy była ostatnia 
aktualizacja?

Pan  Michał  Balski Dyrektor  Wydziału  Strategii,  Architektury  i  Urbanistyki  powiedział:  „Za 
każdym  razem  monitorujemy  i  sprawdzamy  te  wskaźniki.  Te  wskaźniki  dostępne  są  w 
materiale który Państwo otrzymaliście.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Dobrze a mógłby Pan teraz powtórzyć mieszkańcom.”

Pan  Michał  Balski Dyrektor  Wydziału  Strategii,  Architektury  i  Urbanistyki  powiedział: 
„Monitorujemy taki wskaźnik jak liczba mieszkańców w stosunku do liczby mieszkańców roku 
poprzedniego, czyli czy na danym obszarze zwiększa się lub zmniejsza się liczebność. Mamy 
podzielony na I,  II  i  III  podobszar rewitalizacji.  I  podobszar to przypomnę to jest  osiedle 
Kolegialna i Stare Miasto. II podobszar to jest Miodowa i osiedle Skarpa i III podobszar to jest 
część osiedla Radziwie. Za 2024 wskaźnik dla I podobszaru to jest 96,21%, dla II podobszaru 
95,93% dla  III  96,72% to  jest  właśnie  Radziwie.  Liczba  osób  w  wieku  nieprodukcyjnym 
przypadająca na 100 osób w wieku produkcyjnym. Tu już mamy podane z podziałem na osiedla 
dla osiedla Radziwie w 2024 roku wskaźnik wynosił 70,57% dla osiedla Skarpa 82,25% dla 
osiedla  Miodowa  72,32% Stare  Miasto  68,24% i  Kolegialna  85,82.  Bezrobocie  też  mamy 
podane wskaźniki dla poszczególnych osiedli Kolegialna 5,96% to dane za 2024 rok, Miodowa 
6,88%, Radziwie 6,27%, Skarpa 6,76% , Stare Miasto 7,26%. Liczba osób, które korzystały z 
zasiłków pomocy społecznej na 1000 ludności  też za 2024 rok osiedle Kolegialna 30,26%, 
Miodowa  35,57%,  Radziwie  32,59%,  Skarpa  23,73%,  Stare  Miasto  43,81%.  Liczba 
zarejestrowanych  podmiotów  gospodarki  narodowej  na  100  mieszkańców  z  podziałem  na 
osiedla. Osiedle Kolegialna w 2024 roku 20 podmiotów gospodarczych na 100 mieszkańców, 
Miodowa 6,21%, Radziwie 11,73%, Skarpa 7,86%, Stare Miasto 39,08%.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Czy mamy wskaźnik inwestycji?”
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Pan  Michał  Balski  Dyrektor  Wydziału  Strategii,  Architektury  i  Urbanistyki  powiedział:  „Nie 
ponieważ,  czynniki  które  wskazują  te  obszary  tą  są  takie  wskaźniki  społeczne  do  tego 
dochodzą też wskaźniki infrastrukturalne w tym przypadku to jest liczba obiektów wyłączonych 
z użytkowania na danym obszarze.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Ja jeszcze mam takie pytanie jakie są dalsze plany w tym temacie rewitalizacji 
chodzi  mi  o osiedla takie jak Kolegialna,  Stare Miasto,  Osiedle Skarpa,  Miodowa czy tutaj 
będziemy bardziej angażować się, żeby w tym programie zaczęło być bardziej widoczne chodzi 
mi osiedle Stare Miasto i Kolegialną, bo widzimy już dobre symptomy tutaj na osiedlu Skarpa i  
Miodowa.”

Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Nadal 
chcemy prowadzić proces rewitalizacji, ale chcemy w tym momencie przystąpić do aktualizacji 
programu, żeby zaktualizować listę tych przedsięwzięć rewitalizacyjnych, żeby jednocześnie 
dać  szansę  innym  podmiotom  interesariuszom  rewitalizacji,  żeby  też  mogli  wpisać  swoje 
przedsięwzięcia do programu. Tak jak wynika z tego materiału gro środków i koncentracja tych 
działań przypada na I podobszar, czyli Stare Miasto i Kolegialna tu jest najwięcej przedsięwzięć 
zrealizowanych i w realizacji najwięcej kosztowo to też zostało wydatkowane to tez z samego 
programu wynika,  że  to  jest  ten  obszar  priorytetowy gdzie  ta  rewitalizacja  powinna  mieć 
najsilniejsze oddziaływanie. Nadal program zakłada rewitalizację do 2030 roku. Odpowiadając 
na pytanie Pana radnego cały czas ten proces zamiany nieruchomości pozyskania tej kamienicy 
jest w toku tam są jeszcze kwestie formalne do wyprostowania, ale nikt nie rezygnuje z tego.”

W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w materiał.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 2- brak głosu.

Ad. pkt 7

Opiniowanie  projektów  uchwał  na  najbliższą  sesję  Rady  Miasta  Płocka  w 
następujących  sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051.
2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok,

W tej sprawie głos zabrał, Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka: „W przedstawionych 
uchwałach proponujemy zwiększenie dochodów i wydatków o 5 mln. 408 tys. zł w tym dochody 
bieżące zwiększamy o 3 mln. 645 tys. zł a majątkowe o 1 mln. 780 tys. zł. Wydatki bieżące rosną 
o 4 mln. 480 tys. zł a majątkowe o 912 tys. zł. Największe zmiany dotyczą zwiększenia dochodów 
zarządu budynków komunalnych o 779 tys. zł wynikają ze zwrotu środków z rozliczenia mediów za 
lata poprzednie jednocześnie zwiększamy wydatki w głównej mierze na zakup mediów w wysokości 
778 tys.  zł.  Zwiększenie  dochodów z  tytułu  odsetek  środków zgromadzonych na  rachunkach 
bankowych o 500 tys. zł. Zwiększenie dochodów z tytułu czynszu dzierżawnego o 500 tys. zł 
jednocześnie  zwiększenie  wydatków  o  tę  samą  kwotę  na  realizację  umowy  zarządzania 
nieruchomościami ze spółką ARS. Zwiększenie dochodów z tytułu renty planistycznej o 100 tys. zł. 
Zwiększenie  dochodów  o  201,5  tys.  zł  w  związku  ze  zwrotem  niewykorzystanych  bądź  też 
wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem dotacji. Kolejne zwiększenie to zwiększenie z tytułu 
najmu pomieszczeń w szkołach to jest 621 tys. zł z czego 559 tys. zł zwiększamy wydatki w 
jednostkach oświatowych. Zmniejszamy wydatki o 150 tys. zł w roku 2025 a zwiększamy w 2026 
na dokumentację modernizacji placu zabaw na ogródku Jordanowskim. Przesuwamy również z 
2025 na rok 2026 wydatki w wysokości 100 tys. zł na dokumentację zagospodarowania Placu 
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Obrońców Warszawy a także 200 tys. zł na dokumentację i modernizację Amfiteatru. W związku z 
pozyskaniem finansowania ze środków unii europejskiej w wysokości 1 mln. 460 tys. zł na lata 
2025  i  2026  na  dostosowanie  Małachowianki  dla  potrzeb  osób  ze  specjalnymi  potrzebami 
edukacyjnymi.  Zmniejszamy  wydatki  ze  środków  własnych  o  430  tys.  zł  i  jednocześnie 
wprowadzamy środki z unii europejskiej łączne wydatki na tym zadaniu na rok 2025 to 1 mln. 532 
tys. zł a w  2026 roku  485 tys. zł. Podobną sytuację mamy z zadaniem rowerem przez góry w 
którym to zdejmujemy 1 mln. 250 tys. zł a jego zakres wprowadzamy do zadania wieloletniego 
rozwój infrastruktury mobilności indywidualnej na terenie miasta Płocka zwiększając wydatki na 
wkład własny w tym zadaniu o 187,5 tys. zł. Jednocześnie wprowadzamy na rok 2025 łączne 
wydatki ze środków własnych i unii europejskiej 1 mln. 282 tys. zł na  2026 rok 13 mln. 850 tys. zł 
w tym środki własne 2 mln. 77 tys. zł na 2027 rok 63 mln. 653 tys. zł w tym środki własne 9 mln. 
548 tys. zł. Wprowadzamy także dochody z unii europejskiej z tego projektu na 2025 rok 1 mln. 
73 tys. zł na 2026 rok 11 mln. 773 tys. zł oraz na 2027 rok 54 mln. 105 tys. zł. Proponujemy 
również  wprowadzenie  wydatków  w  wysokości  1  mln.  zł  na  budowę  bieżni  oraz  boiska 
wielofunkcyjnego  wraz  z  urządzeniami  lekkoatletycznymi  w  Zespole  Szkół  nr  1  na  które 
pozyskaliśmy środki  z  ministerstwa sportu  i  turystyki  łącznie  wielkości,  które  znajdują  się  w 
budżecie i WPF-ie na 2025 rok 1 mln. zł to środki własne i na 2026 rok 4 mln. 970 tys. zł z czego 
2,5 mln. zł środki własne a 2 mln. 470 tys. zł to są środki z ministerstwa o których wspomniałem. 
Zwiększamy wydatki na ubezpieczenie majątku o 320 tys. zł oraz wydatki na pokrycie kosztów 
utrzymania dzieci w rodzinach zastępczych oraz rodzinnych domach dziecka 844 tys. zł o kwotę 
601 tys. zł zwiększamy wydatki w Mopsie na wypłatę dodatków motywacyjnych dla pracowników, 
którzy  nie  zostali  uwzględnieni  w  rządowym  programie  dofinansowań  pracowników  pomocy 
społecznej. Zwiększamy dochody uzyskiwane przez placówki oświatowo-wychowawcze o 193 tys. 
zł i jednocześnie o tę samą kwotę wydatki w tych placówkach. Zwiększamy dochody o kwotę 325 
tys. zł w związku z otrzymaniem środków z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska jednocześnie 
zwiększając o tę samą kwotę wydatki w wydziale spraw komunalnych na pielęgnację zieleni oraz 
utrzymanie urządzeń komunalnych. To takie największe zmiany jeśli jakieś pytania to postaramy 
się odpowiedzieć.”

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051,
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok,
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

3)  przeprowadzenia  konsultacji  społecznych  z  mieszkańcami  Płocka  dotyczących  lokalizacji 
Centrum Integracji Cudzoziemców (druk nr 256),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

4) nadania nazwy rondu (druk nr 260),

6



Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Ja tylko przypomnę, że rondo ma nosić nazwę Bronisława Geremka”

W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 3 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 4- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

5) nadania nazwy rondu (druk nr 261),

Małgorzata  Ogrodnik,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  powiedziała: 
„Rondo ma się nazywać Zbigniewa Brzezińskiego”

W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 3 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 4- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

6) nadania nazwy ulic (druk nr 262),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 3 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 4- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

7) nadania nazwy ulicy (druk nr 263),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 6 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 3- brak głosu.

Ad. pkt 8

Sprawy różne.

Ad. pkt 9

Zamknięcie posiedzenia. 

Pani radna Małgorzata Ogrodnik, Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 
Miasta Płocka, zamknęła posiedzenie Komisji. 
Na  tym protokół  zakończono i  podpisano.
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  Przewodnicząca
                                                                                    Komisji Kultury, Sportu i Turystyki

                                                                                                    
                 Małgorzata Ogrodnik

Protokołowała:

Elżbieta Rzepecka
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